
 

Vierde Commissie - Verslag van de vergadering 

kenmerk 2010/4com08/12/2010 

       

Agenda: 

OPENBARE ZITTING 
 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 
28 oktober 2010. 
Het verslag wordt goedgekeurd. 
 

2. Goedkeuring van het verslag van het werkbezoek van 
28 oktober 2010. 
Het verslag wordt goedgekeurd. 
 

3. Openbare bibliotheken – streekgericht 
bibliotheekbeleid: goedkeuring van de overeenkomst 
met de VVP inzake de interprovinciale coördinatie van 
het streekgericht bibliotheekbeleid 
Vraag: raadslid Jef Van Pee vraagt wat de toekomst 
is van het provinciaal bibliotheekbeleid als 
groenboek witboek wordt. Is dit plaatsgebonden, 
persoonsgebonden? 
Antwoord: Mevrouw De Kegel antwoordt dat het 
regionaal bibliotheekbeleid dat door de provincie 
gevoerd wordt niet bedreigd is. Hoewel 
persoonsgebonden materie niet grondgebonden 
dus, blijft het regionaal bibliotheek beleid, naast het 
depotbeleid, in het groenboek overeind. Het wordt 
dus aanvaard door Vlaanderen als zijnde een 
provinciale taak. 
 

4. Provinciale Milieu- en Natuurraad: goedkeuring 
wijziging statuten, afsprakennota en huishoudelijke 
reglement. 
Geen opmerkingen. 
 

5. Kloosterbos – uitbreiding : machtiging van de deputatie 
tot aankoop van een bepaalde eigendom van de vzw 
Jeugdzorg Noorderlicht voor  
120 000 EUR 
Vraag : Raadslid Eddy Schollaert vraagt of de 
aankoop van de eigendom van vzw Jeugdzorg 
Noorderlicht kadert in de uitbreiding van het 
Kloosterbos en of de eigenaar dit kwijt wil. 
Antwoord : Frank De Mulder antwoordt dat de vzw 
Jeugdzorg Noorderlicht niet meer zo succesvol is. 
De verkoop gebeurt op voorwaarde dat de eigenaar 
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de afbraakwerken zelf uitvoert. Daarom wordt in de 
aankoopakte bepaald dat de aankoop in twee 
schijven wordt betaald, waarbij de tweede schijf 
slechts wordt betaald na de afbraak. Daarna komt 
het geheel ter beschikking van de Provincie. 
 
Vraag : Raadslid Rik Franck vraagt of de nieuwe 
aankoop kan worden opgenomen in het bestaande 
bosbeheerplan of er een nieuw plan moet worden 
opgemaakt. 
Antwoord : Frank De Mulder antwoordt dat het 
bosbeheerplan geldig is voor het hele bos en dus 
ook voor de nieuwe aankoop, aangezien deze 
integraal deel zal uitmaken van het Kloosterbos. 
Alle afvalstoffen moeten vooraf door de verkoper 
worden opgeruimd. 
 

6. Erediensten – Islamitische geloofsgemeenschap Yavuz 
Selim (Ledeberg: akteneming van het budget 2011. 
Vraag: Een raadslid vraagt, met betrekking tot de 
tussenkomst in de investeringkosten van door de 
geloofsgemeenschap gehuurde gebouwen, hoe 
deze tussenkomst zich verhoudt tot de 
verplichtingen van de eigenaar/verhuurder. 
Antwoord: Mevrouw Lauwers verduidelijkt dat het 
standpunt van de gedeputeerde is dat de 
tussenkomst van de provincie de bepalingen van 
het Burgerlijk Wetboek onverkort laat bestaan. Dit 
standpunt werd en wordt consequent 
gecommuniceerd naar de geloofsgemeenschap, 
o.m. tijdens de overlegmomenten. 
 

7. Erediensten – Islamitische geloofsgemeenschap Hicret 
Camii (Sint-Niklaas): goedkeuring van het budget 2010 
mits aanpassing. 
Vraag: Een raadslid vindt de formulering "mits 
aanpassing" verwarrend. De formulering zou 
kunnen begrepen worden als zou de 
geloofsgemeenschap zelf de aanpassing moeten 
doen. 
Antwoord: Mevrouw Lauwers verduidelijkt dat het 
wel degelijk de provincieraad is die, in het kader 
van het goedkeuringstoezicht,een aanpassing van 
de bedragen kan doorvoeren. Dit kan omdat er geen 
meerjarenplan werd ingediend. 
De commissie beslist de formulering " goedkeuring 
mits aanpassing" te veranderen in" goedkeuring na 
aanpassing" 
 
Vraag: Een raadslid stelt zich vragen bij de hoogte 
van het bedrag. 
Antwoord: Mevrouw Lauwers verduidelijkt dat de 
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bedragen werden verminderd meer specifiek  met 
betrekking tot de huur en het computermateriaal. 
Om de zaken af te toetsen werd intern advies 
gevraagd met betrekking tot de gangbare 
marktprijzen en werd vergeleken met de andere 
geloofsgemeenschappen. 
 

8. Varia 
Vraag: raadslid Rik Franck vraagt naar de 
tussenkomst van het bestuur in het project van het 
Filmfestival in Tallinn. 
Antwoord: Mevrouw De Kegel antwoordt dat, naast 
de reguliere subsidie aan het Filmfestival, het 
bestuur ook een filmconcert financieel heeft 
ondersteund. De Oost-Vlaamse dirigent Dirk Brossé 
en het Brussels Filmharmonic werden daar voor 
een internationaal publiek in het licht gesteld. 
 
Er zijn geen variapunten meer. 
 
 
Gent 9 december 2010

De secretaris     De voorzitter 
Andrea De Kegel   Maria Verheirstraeten 


